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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  16/2011 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  169/2011  

 

Στην Καλαµάτα σήµερα, την 18η Απριλίου 2011, ηµέρα Μεγ. ∆ευτέρα και ώρα 1:00 µ.µ., στο 
Αµφιθέατρο «Αλέξανδρος Κουµουνδούρος», συνέρχεται στην  16η/2011 συνεδρίαση το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο του ∆ήµου Καλαµάτας, µετά την υπ’ αριθµ. πρωτ. 16862/13-4-2011 πρόσκληση του κ. 
Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύµφωνα µε το νόµο.  
 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Γουρδέας Ανδρέας, 
Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αδαµόπουλος Ιωάννης, 3) Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος, 4) Αναζίκος 
Ιωάννης, 5) Ανδρεάκος Κωνσταντίνος, 6) Βασιλόπουλος Αθανάσιος, 7) Βασιλόπουλος Παναγιώτης, 
8) Γκλεγκλές Ιωάννης, 9) ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος, 10) ∆ιασάκος Νικόλαος, 11) Ηλιόπουλος 
Αθανάσιος, 12) Καµβυσίδης Ιωάννης, 13) Καραγιάννης Ανδρέας, 14) Καρβέλης Γεώργιος, 15) 
Κουδούνης Αργύριος, 16) Μανδηλάρης Ιωάννης, 17) Μαρινάκης Σαράντος, 18) Μπασακίδης 
Νικόλαος, 19) Μπεχράκης Σταµάτης, 20) Μπουζιάνης Παύλος, 21) Μπούρας Ιωάννης, 22) 
Μπούχαλης ∆ηµήτριος, 23) Μπρεδήµας Θεόδωρος, 24) Μωραγιάννης Κωνσταντίνος, 25) Νιάρχος 
Αναστάσιος, 26) Νταγιόπουλος Γεώργιος, 27) Ντίντα Παναγιώτα, 28) Πολίτης ∆ηµήτριος, 29) 
Πουλόπουλος ∆ηµήτριος, 30) Ριζάς Χρήστος, 31) Στασινόπουλος Στυλιανός, 32) Φαββατάς 
∆ηµήτριος, 33) Φωτέας Νικόλαος και 34) Χριστόπουλος Ιωάννης.     
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ.: 1) ∆ικαιουλάκος 
Βασίλειος, 2) Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 3) Μπάκας Ιωάννης, 4) Μωρακέας Σπυρίδων, 5) 
Οικονοµάκου Μαρία, 6) Στασινάκης ∆ιονύσης και 7) Χουλιάρα – Παλιατσέα Αµαλία λόγω 
προβλήµατος υγείας.  
 
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο Πρόεδρος του Σώµατος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία του  ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα. 



Συνεδρίαση :16/2011                                Μ. ∆ευτέρα  18 / 4 / 2011 ΑΠΟΦΑΣΗ  169/2011 

Πρακτικά ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας  2 

………………………………………………………………………………………………………………….. 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το εκτός ηµερήσιας διάταξης θέµα που 
το Σώµα δέχτηκε να συζητηθεί µαζί µε τα τακτικά λόγω του επείγοντος χαρακτήρα του, µε τίτλο : 

Έκδοση   Ψηφισµάτων. 

 
Υπάρχει και ένα ψήφισµα.   
Παρακαλώ κ. Γκλεγκλέ αν έχετε την καλοσύνη να διαβάσετε το ψήφισµα. 

 
ΓΚΛΕΓΚΛΕΣ: 

Με την εφαρµογή του Καλλικράτη και το πέρασµα αρµοδιοτήτων που αφορούν στη λειτουργία των 

σχολείων στους δήµους, πιστεύουµε πως µπορεί να προκαλέσουν σοβαρή δυσλειτουργία για τα 

Μουσικά και Καλλιτεχνικά σχολεία:  

1. Τα Μουσικά σχολεία είναι σχολεία διαδηµοτικά τα οποία ιδρύθηκαν µε σκοπό να υπάρχει ένα σχολείο 

σε κάθε νοµαρχιακό διαµέρισµα έτσι ώστε να συγκεντρώνεται ικανός αριθµός µαθητών και να 

λειτουργούν µε ένα συγκεκριµένο πρόγραµµα το οποίο αποτελείται από δυο σκέλη. 

Α) Το ενιαίο πρόγραµµα µαθηµάτων γενικής παιδείας κοινό για όλα τα σχολεία της χώρας.  

Β) Το πρόγραµµα µαθηµάτων µουσικής παιδείας ενιαίο για όλα τα µουσικά σχολεία της χώρας που 

επιµελείται η καλλιτεχνική επιτροπή του Υπ. Παιδείας. Με σκοπό την πληρέστερη γνώση ης 

µουσικής (κλασικής και παραδοσιακής).  

2. Απαραίτητη προϋπόθεση για την λειτουργία τους είναι η µεταφορά και η σίτιση για τις οποίες µέχρι 

σήµερα η αρµοδιότητα ανήκε στη Νοµαρχία. Με την εφαρµογή του Καλλικράτη αυτή περνάει στους 

∆ήµους δηµιουργώντας προβλήµατα για τους παρακάτω λόγους.  

Α) Οι διαγωνισµοί προκηρύσσονταν κάθε χρόνο το Μάρτη µε κονδύλι από το Υπ. Εσωτερικών το οποίο 

δεν ήταν αρκετό και το συµπλήρωνε η Νοµαρχία.  

Β) Η εφαρµογή του διαγωνισµού ξεκινούσε την 1/1 του επόµενου έτους. Για τη φετινή χρονιά δεν 
ξέρουµε πότε θα ξεκινήσουν οι διαγωνισµοί και αν µπορεί να ανταποκριθεί ο ∆ήµος.  

Γ) Λόγο της µη ολοκλήρωσης των διαδικασιών φοβόµαστε ότι ακόµα κι αν γινόταν σήµερα οι 

διαγωνισµοί θα µείνει ακάλυπτη η περίοδος από Σεπτέµβρη έως το ∆εκέµβρη της επόµενης σχολικής 

χρονιάς.  

Γι αυτούς τους λόγους πιστεύουµε ότι θα πρέπει να υπάρχει Αποκλειστικά ∆ηµόσιο ∆ωρεάν σύστηµα 

µεταφοράς των µαθητών στα σχολεία τους µε κατάλληλα µέσα µετακίνησης, εξειδικευµένους οδηγούς 

και συνοδούς.  

Υιοθετούµε την πρόταση της Πανελλήνιας Ένωσης Γονέων Μουσικών και Καλλιτεχνικών Σχολείων 

ώστε, για ότι αφορά την σίτιση και την µεταφορά των µαθητών, να περάσουν στην αρµοδιότητα της 

Περιφέρειας µε κονδύλια απευθείας από το Υπουργείο Παιδείας, µέσα από Εθνικούς διυπουργικούς 
∆ηµόσιους φορείς που έχει προτείνει η Πανελλήνια Ένωση. 

 

Για το ∆.Σ. του Συλλόγου Γονέων και Κηδεµόνων Μουσικού Σχολείου Καλαµάτας 

  Η Γραµµατέας 

Βάσω Κολλινιάτη 

Ο Πρόεδρος  

Μάριος Μούντανος 

 
Επάνω στο ψήφισµα υπάρχει και µία σηµείωση ¨συµφωνώ απόλυτα µε το περιεχόµενο του 
ψηφίσµατος – Ο ∆ήµαρχος Παναγιώτης Νίκας¨. 
 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  
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Ευχαριστώ πολύ κ. Γκλεγκλέ. 
Συµφωνούµε; Το θέµα είναι ότι επειδή αφορά στην ευρύτερη Μεσσηνία η 

µεταφορά των µαθητών, ζητάει ο «Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων» του Μουσικού 
Σχολείου να πάει στην Περιφέρεια. 

 
Ναι συµφωνούµε, πιστεύουµε όµως ότι εµείς θα πρέπει να φτιάξουµε ένα 
γενικότερο ψήφισµα, όπου να περιλαµβάνουµε και τα παιδιά µε ειδικές 

ανάγκες γιατί και αυτά έρχονται από το σύνολο του Νοµού Μεσσηνίας στο Ε.Κ. ή στο 
Ειδικό Σχολείο, αλλά και τα άλλα ειδικά σχολεία, το καλλιτεχνικό και το αθλητικό.  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Αυτή την στιγµή, το ψήφισµα είναι αυτό. Αν θα έρθει και το άλλο το βλέπουµε. 

 
Εποµένως θα πρέπει να έχουµε µια τέτοια συνολική αντιµετώπιση. Τα 
εξειδικευµένα σχολεία που παίρνουν µαθητές από το σύνολο του Νοµού. 

 
Αν  µου επιτρέπετε να βοηθήσω.   

Εδώ έχει κατατεθεί ένα ψήφισµα για τα Μουσικά Σχολεία.  Είναι ορθότατο, 
απ’ ότι ξέρω και συνάδελφοι ∆ήµαρχοι έχουν την ίδια άποψη.  Είναι ένα σχολείο που 
υποδέχεται και εκτός ∆ήµου παιδιά, άρα δεν µπορούµε να το υποστηρίξουµε εµείς.  
Χρειάζεται ένα όργανο πάνω από εµάς. Η Νοµαρχία δεν υπάρχει, η Περιφέρεια. 

Υπάρχει βέβαια ζήτηµα και µε άλλα σχολεία.  Σας προτείνω το εξής:   Αυτό το ψήφισµα να 
βγεί ως έχει, να ψηφιστεί, και να ψηφίσουµε και ένα άλλο ψήφισµα µε τα ίδια 
χαρακτηριστικά, να το συντάξουµε, εδώ µε την βοήθεια του γραµµατέα, και να ψηφιστεί κι 
αυτό οµόφωνα για τα άλλα σχολεία.  Εννοούµε το Εργαστήρι το επαγγελµατικό, κ.λ.π.  
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Συµφωνούµε κύριε Πρόεδρε, συµφωνούµε. 

 
Απλώς µία παρατήρηση θα ήθελα να κάνω, µια επισήµανση. 
Επειδή τουλάχιστον έχω και οργανική θέση στο Μουσικό Σχολείο, και σαν 

µέλος της επιτροπής του 1566/85 ήµουν ένας από αυτούς που ξεκινήσαµε την ίδρυση και 
την λειτουργία του Μουσικού Σχολείου, θα έδινα µια παράµετρο επιπλέον. 
Καλό θα είναι συµπληρωµατικά σ’  αυτό που είπε ο κ. ∆ήµαρχος και οι άλλοι ∆ήµαρχοι του 
Νοµού Μεσσηνίας, επειδή το Μουσικό Σχολείο δέχεται παιδιά από όλο το Νοµό Μεσσηνίας, 
πρότασή µου είναι και οι άλλοι ∆ήµαρχοι, τα άλλα ∆ηµοτικά Συµβούλια, ή να υπάρξει κάτι 
κοινό, που να απευθυνθεί στο Υπουργείο Παιδείας, να λυθεί οριστικά ότι η διακίνηση και η 
σίτιση των µαθητών ή θα υπαχθεί στην Περιφέρεια ή στην Περιφερειακή ενότητα της 
Μεσσηνίας. ∆ηλαδή καλό θα ήταν και από τους άλλους ∆ήµους να υπάρξει ένα τέτοιο 
ψήφισµα, επειδή το Μουσικό Σχολείο δέχεται µαθητές από όλους τους ∆ήµους. 
 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  Κατανοητό.  Ορίστε κύριε Νιάρχο. 
 

Εµείς θα το ψηφίσουµε το ψήφισµα, αλλά µιας όµως και µπήκε µια γενικότερη 
συζήτηση, δύο κουβέντες θέλουµε να πούµε. 

Πρώτον ότι αυτά είναι αποτελέσµατα µιας πολιτικής, αν θέλετε και της µεταρρύθµισης του 
Καλλικράτη. Και δεν αφορά µόνο του Μουσικού Σχολείου τους µαθητές, αφορά και άλλους 
µαθητές που µε τις συγχωνεύσεις και καταργήσεις σχολικών µονάδων θα πηγαίνουν από 
ένα ∆ήµο σε σχολείο άλλου ∆ήµου.   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ:   

ΑΝ∆ΡΕΑΚΟΣ: 

ΝΙΑΡΧΟΣ: 
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Και βέβαια αν έχετε ακούσει κάτι για το σύµφωνο του Ευρώ και της ανταγωνιστικότητας  
που εξειδικεύτηκε µε τον οδικό χάρτη στο προηγούµενο Υπουργικό Συµβούλιο, όπου µιλάει 
µέσα και για συγχωνεύσεις σχολείων, Τ.Ε.Ι., Πανεπιστηµίων αν είναι να βγάλουµε κάποιο 
ψήφισµα, καλά είναι να αναφέρουµε και αυτά, αλλά πέρα από τα ψηφίσµατα µεγαλύτερη 
ουσία έχει η κινητοποίηση και ο αγώνας ενάντια σε αυτήν την πολιτική, γιατί αν δεν 
ανατραπεί αυτή η πολιτική, η Ανάσταση θ’ αργήσει. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  Οµόφωνα το ψήφισµα. 
 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: ∆ύο ψηφίσµατα. Ένα ψήφισµα για το Μουσικό Σχολείο και ένα για τα άλλα. 

 

 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπ’ όψη 
του όλα όσα έχουν παραπάνω καταγραφεί, 
 
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
 

Εγκρίνει την έκδοση των παρακάτω ψηφισµάτων, σχετικών µε τη σίτιση και τη 
µεταφορά των µαθητών των Μουσικών και Καλλιτεχνικών Σχολείων, καθώς και των 
µαθητών του Ειδικού ∆ηµοτικού Σχολείου και του Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελµατικής 
Εκπαίδευσης και Κατάρτισης, τα οποία έχουν ως εξής: 

 

Ψ Η Φ Ι Σ Μ Α 

 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο Καλαµάτας, κατά τη συνεδρίασή του στις 18 Απριλίου 2011, αφού έλαβε 
υπόψη του τις θέσεις και τις απόψεις του Συλλόγου Γονέων & Κηδεµόνων του Μουσικού Σχολείου 
Καλαµάτας, σχετικά µε την µετακίνηση και σίτιση των µαθητών των Μουσικών και Καλλιτεχνικών 
Σχολείων, όπως αυτές περιλαµβάνονται σε σχετικό ψήφισµά του, το κείµενο του οποίου έχει ως 
εξής: 
 

Με την εφαρµογή του Καλλικράτη και το πέρασµα αρµοδιοτήτων που αφορούν στη λειτουργία των 

σχολείων στους δήµους, πιστεύουµε πως µπορεί να προκαλέσουν σοβαρή δυσλειτουργία για τα 

Μουσικά και Καλλιτεχνικά σχολεία:  

2. Τα Μουσικά σχολεία είναι σχολεία διαδηµοτικά τα οποία ιδρύθηκαν µε σκοπό να υπάρχει ένα σχολείο 

σε κάθε νοµαρχιακό διαµέρισµα έτσι ώστε να συγκεντρώνεται ικανός αριθµός µαθητών και να 

λειτουργούν µε ένα συγκεκριµένο πρόγραµµα το οποίο αποτελείται από δυο σκέλη. 

Α) Το ενιαίο πρόγραµµα µαθηµάτων γενικής παιδείας κοινό για όλα τα σχολεία της χώρας.  

Β) Το πρόγραµµα µαθηµάτων µουσικής παιδείας ενιαίο για όλα τα µουσικά σχολεία της χώρας που 

επιµελείται η καλλιτεχνική επιτροπή του Υπ. Παιδείας. Με σκοπό την πληρέστερη γνώση ης 

µουσικής (κλασικής και παραδοσιακής).  

2. Απαραίτητη προϋπόθεση για την λειτουργία τους είναι η µεταφορά και η σίτιση για τις οποίες µέχρι 

σήµερα η αρµοδιότητα ανήκε στη Νοµαρχία. Με την εφαρµογή του Καλλικράτη αυτή περνάει στους 

∆ήµους δηµιουργώντας προβλήµατα για τους παρακάτω λόγους.  
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Α) Οι διαγωνισµοί προκηρύσσονταν κάθε χρόνο το Μάρτη µε κονδύλι από το Υπ. Εσωτερικών το οποίο 

δεν ήταν αρκετό και το συµπλήρωνε η Νοµαρχία.  

Β) Η εφαρµογή του διαγωνισµού ξεκινούσε την 1/1 του επόµενου έτους. Για τη φετινή χρονιά δεν 
ξέρουµε πότε θα ξεκινήσουν οι διαγωνισµοί και αν µπορεί να ανταποκριθεί ο ∆ήµος.  

Γ) Λόγο της µη ολοκλήρωσης των διαδικασιών φοβόµαστε ότι ακόµα κι αν γινόταν σήµερα οι 

διαγωνισµοί θα µείνει ακάλυπτη η περίοδος από Σεπτέµβρη έως το ∆εκέµβρη της επόµενης σχολικής 

χρονιάς.  

Γι αυτούς τους λόγους πιστεύουµε ότι θα πρέπει να υπάρχει Αποκλειστικά ∆ηµόσιο ∆ωρεάν σύστηµα 

µεταφοράς των µαθητών στα σχολεία τους µε κατάλληλα µέσα µετακίνησης, εξειδικευµένους οδηγούς 

και συνοδούς.  

Υιοθετούµε την πρόταση της Πανελλήνιας Ένωσης Γονέων Μουσικών και Καλλιτεχνικών Σχολείων 

ώστε, για ότι αφορά την σίτιση και την µεταφορά των µαθητών, να περάσουν στην αρµοδιότητα της 

Περιφέρειας µε κονδύλια απευθείας από το Υπουργείο Παιδείας, µέσα από Εθνικούς διυπουργικούς 
∆ηµόσιους φορείς που έχει προτείνει η Πανελλήνια Ένωση. 

 

Για το ∆.Σ. του Συλλόγου Γονέων και Κηδεµόνων Μουσικού Σχολείου Καλαµάτας 

  Η Γραµµατέας 

Βάσω Κολλινιάτη 

Ο Πρόεδρος  

Μάριος Μούντανος 

 
 

ΟΜΟΦΩΝΑ ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 
 

1. Υιοθετεί και στηρίζει τις απόψεις  του Συλλόγου Γονέων & Κηδεµόνων του Μουσικού 
Σχολείου Καλαµάτας, όπως αυτές καταγράφονται παραπάνω. 

  
2. Ζητεί την εφαρµογή δηµόσιου δωρεάν συστήµατος µεταφοράς των µαθητών των 

Μουσικών και Καλλιτεχνικών Σχολείων µε κατάλληλα µέσα µετακίνησης και µε 
εξειδικευµένους οδηγούς και συνοδούς. 

 
3. Ζητεί την µεταβίβαση της αρµοδιότητας της σίτισης και της µεταφοράς των µαθητών 

των Μουσικών και Καλλιτεχνικών Σχολείων στις Περιφέρειες, µε κάλυψη της δαπάνης 
αυτής από πιστώσεις του Υπουργείου Παιδείας, ∆ια Βίου Μάθησης & Θρησκευµάτων. 

 

  

Το παρόν ψήφισµα να σταλεί στην Υπουργό Παιδείας, ∆ια Βίου Μάθησης & Θρησκευµάτων, στους 
Βουλευτές του Νοµού Μεσσηνίας, στο Γενικό Γραµµατέα Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης 
Πελοποννήσου, ∆υτικής Ελλάδος και Ιονίου, στον Περιφερειάρχη Πελοποννήσου, στον 
Αντιπεριφερειάρχη της Περιφερειακής Ενότητας Μεσσηνίας, στον Περιφερειακό ∆ιευθυντή 
Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης Πελοποννήσου, στο ∆ιευθυντή ∆ευτεροβάθµιας 
Εκπαίδευσης Ν. Μεσσηνίας,  στην Ένωση Συλλόγων Γονέων & Κηδεµόνων µαθητών 
Πρωτοβάθµιας & ∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης ∆ήµου Καλαµάτας, στο Σύλλογο Γονέων & 
Κηδεµόνων του Μουσικού Σχολείου Καλαµάτας και στα τοπικά ΜΜΕ.   

 

 

              Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ          Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ                                           

 ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

         ΑΝ∆ΡΕΑΣ ΓΟΥΡ∆ΕΑΣ                                       ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ε. ΝΙΚΑΣ   

 



Συνεδρίαση :16/2011                                Μ. ∆ευτέρα  18 / 4 / 2011 ΑΠΟΦΑΣΗ  169/2011 

Πρακτικά ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας  6 

 

Ψ Η Φ Ι Σ Μ Α 

 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο Καλαµάτας, κατά τη συνεδρίασή του στις 18 Απριλίου 2011, αφού έλαβε 
υπόψη του τα προβλήµατα που προκύπτουν σχετικά µε την µετακίνηση των µαθητών του Ειδικού 
∆ηµοτικού Σχολείου και του Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελµατικής Εκπαίδευσης & Κατάρτισης, 
καθώς και των Τµηµάτων Ένταξης, αρµοδιότητα η οποία µε την εφαρµογή του Καλλικράτη 
µεταφέρθηκε στους ∆ήµους, ενώ τα σχολεία αυτά λειτουργούν µε µαθητές από όλο το νοµό.  
 

ΟΜΟΦΩΝΑ ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 
 

4. Ζητεί την εφαρµογή δηµόσιου δωρεάν συστήµατος µεταφοράς των µαθητών του 
Ειδικού ∆ηµοτικού Σχολείου και του Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελµατικής 
Εκπαίδευσης & Κατάρτισης, καθώς και των Τµηµάτων Ένταξης, µε κατάλληλα µέσα 
µετακίνησης και µε εξειδικευµένους οδηγούς και συνοδούς. 

 
5. Ζητεί την µεταβίβαση της αρµοδιότητας της µεταφοράς των µαθητών του Ειδικού 

∆ηµοτικού Σχολείου και του Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελµατικής Εκπαίδευσης & 
Κατάρτισης, καθώς και των Τµηµάτων Ένταξης, στις Περιφέρειες, µε κάλυψη της 
δαπάνης αυτής από πιστώσεις του Υπουργείου Παιδείας, ∆ια Βίου Μάθησης & 
Θρησκευµάτων. 

 

  

Το παρόν ψήφισµα να σταλεί στην Υπουργό Παιδείας, ∆ια Βίου Μάθησης & Θρησκευµάτων, στους 
Βουλευτές του Νοµού Μεσσηνίας, στο Γενικό Γραµµατέα Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης 
Πελοποννήσου, ∆υτικής Ελλάδος και Ιονίου, στον Περιφερειάρχη Πελοποννήσου, στον 
Αντιπεριφερειάρχη της Περιφερειακής Ενότητας Μεσσηνίας, στον Περιφερειακό ∆ιευθυντή 
Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης Πελοποννήσου, στους ∆ιευθυντές 
Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης Ν. Μεσσηνίας,  στην Ένωση Συλλόγων Γονέων 
& Κηδεµόνων µαθητών Πρωτοβάθµιας & ∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης ∆ήµου Καλαµάτας, στο 
Σύλλογο Γονέων & Κηδεµόνων του Ειδικού ∆ηµοτικού Σχολείου και του Εργαστηρίου Ειδικής 
Επαγγελµατικής Εκπαίδευσης & Κατάρτισης και στα τοπικά ΜΜΕ.   

 

 

              Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ          Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ                                           

 ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

         ΑΝ∆ΡΕΑΣ ΓΟΥΡ∆ΕΑΣ                                       ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ε. ΝΙΚΑΣ   

 

 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Γουρδέας Ανδρέας   1. Αδαµόπουλος Ιωάννης 

  2. Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος  

  3. Αναζίκος Ιωάννης 

  4. Ανδρεάκος Κωνσταντίνος  

  5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 

  6. Βασιλόπουλος Παναγιώτης 
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  7. Γκλεγκλές Ιωάννης 

  8. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος 

  9. ∆ιασάκος Νικόλαος  

  10. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

  11. Καµβυσίδης Ιωάννης 

  12. Καραγιάννης Ανδρέας 

  13. Καρβέλης Γεώργιος 

  14. Κουδούνης Αργύριος 

  15. Μανδηλάρης Ιωάννης 

  16. Μαρινάκης Σαράντος 

  17. Μπασακίδης Νικόλαος 

  18. Μπεχράκης Σταµάτης 

  19. Μπουζιάνης Παύλος 

  20. Μπούρας Ιωάννης 

  21. Μπούχαλης ∆ηµήτριος 

  22. Μπρεδήµας Θεόδωρος 

  23. Μωραγιάννης Κωνσταντίνος 

  24. Νιάρχος Αναστάσιος 

  25. Νταγιόπουλος Γεώργιος 

  26. Ντίντα Παναγιώτα 

  27. Πολίτης ∆ηµήτριος 

  28. Πουλόπουλος ∆ηµήτριος 

  29. Ριζάς Χρήστος 

  30. Στασινόπουλος Στυλιανός 

  31. Φαββατάς ∆ηµήτριος 

  32. Φωτέας Νικόλαος 

  33. Χριστόπουλος Ιωάννης 

 
Ακριβές Απόσπασµα 

Καλαµάτα,22 Αυγούστου  2011 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 

ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  
ΑΝ∆ΡΕΑΣ ΓΟΥΡ∆ΕΑΣ 

 

                                                                                         


